



# MACRÌ

## L'eleganza senza limiti di taglia

MACRÌ · CERRUTI · LORO PIANA  
ERMENEGILDO ZEGNA



**In milan there is a specialized centre where  
style is not just a matter of size.**

знаете, что ваше обаяние не зависит от ваших габаритов. По этому Macrì Taglie Grandi уже пятьдесят лет предлагает широкий ассортимент классической и спортивной одежды для мужчин и женщин нестандартных размеров: от 50 до 85 (полноты) и от 48 до 68 (длины); а также богатый выбор мужской классической и спортивной обуви от 46 до 52 размера. В нашем специализированном бутике знают как придать шарм вашим излишествам и удовлетворить ваши запросы в удобстве.

Macrì large and extra long sizes knows that charm is not a matter of size. For this reason since 1950, Macrì has been offering a wide range of elegant and casual oversize clothes for man and woman, from size 50 to size 85, extra long clothes for man from size 48 to 68 and classic and casual man shoes from 46 to 52. In our specialized centre you will find all you wish to emphasise your figure and satisfy your need of comfort.

**+39 02 864161**

**Milano**

Via S. Maria Valle, 2/A  
angolo Via Torino

Fax 02 866144

[www.macritagliegrandi.it](http://www.macritagliegrandi.it)

[info@macritagliegrandi.it](mailto:info@macritagliegrandi.it)

---

MM linea 1 Cordusio - Tram 2 - 3 - 14  
Garage gratuito per i Sigg. Clienti